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Protokół nr XXIX/2013 
 XXIX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 29 maja 2013 r. 
BR.0002.6.2013 
 
XXIX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu  
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi  
quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał.  
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XXVIII sesji z dnia 25 kwietnia 2013 r. 
Uwag do protokołu  nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie  ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 17 jednogłośnie. 
W wyniku głosowania protokół XXVIII sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXVIII sesji z dnia 25 kwietnia 2013 r. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
7. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu 

giżyckiego. 
8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu giżyckiego. 
9. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 

w powiecie Giżyckim na lata 2013 – 2016”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z Powiatami 

Mrągowskim, Piskim i Węgorzewskim w celu opracowania i realizacji wspólnej Strategii 
Rozwoju „Powiaty Wielkich Jezior Mazurskich”. 

11. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć niektórych nauczycieli. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia stypendium. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o wnioski i  uwagi 
dotyczące porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu  P. Marit ę Przedpełską - 
Winiarczyk , reprezentującą  giżyckie koło Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób 
z Upośledzeniem Umysłowym oraz  Powiatową Komisję ds. Osób Niepełnosprawnych.   
M. Przedpełska przypomniała zebranym, iż w kwietniu odbyła się - z sukcesem -  konferencja 
współorganizowana przez Giżyckie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  p.n. „Debata na 
temat aktualnej sytuacji osób niepełnosprawnych w powiecie giżyckim”. Inicjatorem spotkania 
był Warmińsko – Mazurski Sejmik Osób Niepełnosprawnych. Poinformowała zebranych, że 
6  września 2012 r. Prezydent RP ratyfikował Konwencję o prawach osób niepełnosprawnych. 
Jednocześnie  na Rzecznika Praw Obywatelskich został nałożony obowiązek monitorowania 
zasady równego traktowania i poprawy realizacji praw obywatelskich osób niepełnosprawnych 
(osoby niepełnosprawne mogą zgłaszać się ze swoimi problemami). Zrobiono rozeznanie, że 
samorządy nie wiedzą o tym.  
M. Przedpełska przedstawiła propozycję wspólnego spotkania radnych powiatowych, miejskich 
i gminnych,  konferencję, na której zapoznano by radnych z Konwencją i przeprowadzono 
debatę wszystkich grup osób niepełnosprawnych na temat różnorodnych barier. Termin 
najdogodniejszy to wrzesień. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska podziękowała rozmówczyni,  stwierdziła, że 
radni poważnie podejdą do tej propozycji, na sesji sierpniowej ustalą termin wspólnej 
konferencji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu przekazała zebranym zaproszenie na obchody Dni Godności 
Osoby Niepełnosprawnej Intelektualnie w dniu 6 czerwca b.r., którym  towarzyszy XVII Festyn 
Letni Osób Niepełnosprawnych  organizowany przez uczniów i nauczycieli Szkoły Policealnej 
im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji sesji. 
 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Rozstrzygnęliśmy konkurs ofert na realizację zadania publicznego z zakresu pomocy 
społecznej pn. „Organizacja i prowadzenie terapii rodzinnej dla rodzin dzieci 
niepełnosprawnych” – wygrała instytucja kierowania przez P. Maritę Przedpełską - 
Winiarczyk, realizująca to zadanie już od kilku lat. 

2) Postanowiliśmy zgłosić parę projektów do programu transgranicznego Litwa – Polska:  
• „Transgraniczna współpraca Powiatu Giżyckiego i rejonu Varena w zakresie przebudowy 

infrastruktury drogowej”; 
• „Energetyczno – informatyczna oś współpracy Giżycko – Alytus”; 
• „Rozwój infrastruktury i współpracy szkół zawodowych Powiatu Giżyckiego i Alytus”. 
3) Zarząd rozpatrzył wnioski organizacji pozarządowych z ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie: Stowarzyszenie „Rodzina Wojskowa” otrzymała 
dofinansowanie wkładu własnego 450 zł do zadań publicznych, Stowarzyszenie 
„Wspólnota Mazurska” dofinansowanie 4 tys. zł na podstawie art. 19 a ustawy na 
prowadzenie Centrum Organizacji Pozarządowych. 

4) Zatwierdziliśmy arkusze organizacyjne szkół powiatowych, głównym założeniem było 
to, że  w każdej szkole nie ma już jednego oddziału. 

5) Odbył się konkurs na dyrektorów szkół: Zespołu Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu – został nim dyrektor dotychczasowy P. Jarosław Kulhawik oraz Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej – została dotychczasowa dyrektor P. Bożena 
Giedziuszewicz. 
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6) W dniach od 27 maja do 03 czerwca 2013 r. odbywa się nabór do projektu „Mazurski 
wilk przedsiębiorczości”. Powiat Piski realizuje w/w projekt skierowany do 102 osób 
bezrobotnych z powiatu piskiego, węgorzewskiego i giżyckiego, zarejestrowanych 
w Powiatowych Urzędach Pracy, zamierzających rozpocząć działalność gospodarczą. 

7) W dniu 24 maja odbyły się zawody sprawnościowo – obronne o puchar dowódcy 15 
Giżyckiej Brygady Zmechanizowanej „Sprawne jak żołnierze”. Na 11 startujących 
drużyn 7 miejsce zajęły drużyny Starostwa Powiatowego. Zawody były 
współfinansowane przez Powiat Giżycki dotacją 450 zł. 

8) W dniach 21 – 26 maja odbyły się finały 13 Światowej Olimpiady Kreatywności 
Destination ImagiNation.  Drużyna „Afterface” z Giżycka została mistrzem świata 
pokonując 65 drużyn z 4 kontynentów. Drużyna składa się z uczniów I i II Liceum 
Ogólnokształcącego w Giżycku w składzie: Krzysztof Dyndul, Filip Kaliński, Albert 
Kempa i Mariusz Surdykowski. Drużynę od 4 lat przygotowuje i prowadzi Joanna 
Kempa. Wyjazd był możliwy m.in. dzięki wsparciu finansowemu Powiatu Giżyckiego w 
kwocie 3.500 zł. 

9) Zgodnie z tradycją II LO w Giżycku 23 maja odbył się  konkurs „Śpiewać każdy 
może…”, w którym wzięli udział uczniowie szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych 
powiatu giżyckiego.  

10) W dniach 17 – 19 maja na jeziorze Niegocin odbyły się  Regaty Puchar Trzech Ryb 
ENERGA Sailing Cup. Rozegrano ponad 30 wyścigów, w których wzięło udział 273 
młodych żeglarzy - ścigały się teamy z różnych miast z Polski a także zawodnicy z Litwy 
i Białorusi. 

11) W dniu 27 kwietnia odbył się  I Wiosenny Integracyjny Turniej Bocci o Puchar Starosty 
Giżyckiego, w którym wzięło udział blisko 80 uczestników.  Organizatorem było 
stowarzyszenie IKS – INTEGRACJA - CONAN oraz Centrum Profilaktyki Uzależnień 
i Integracji Społecznej w Giżycku, współorganizatorem – Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Giżycku. 

 
K. Kralkowska pogratulowała drużynie „Afterface” z Giżycka, która uczestnicząc w Światowej 
Olimpiadzie Kreatywności  została mistrzem świata, gratulacje przekazała opiekunce drużyny, 
dyrektorom obu liceów, a także sponsorom, dzięki którym wyjazd był możliwy. 
K. Kralkowska wyraziła zaniepokojenie okrojeniem ilości oddziałów w szkołach, zapytała czy 
arkusze organizacyjne będą zmienione, jeśli uczniów będzie więcej. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż nie wiemy, do której szkoły będzie mniejszy nabór, a ruchy 
kadrowe trzeba wykonać do końca maja.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
H. Sarul zgłosiła wniosek do Zarządu, aby do umowy zawartej z firmą kierującą  szpitalem 
wprowadzić aneks, i w nim określić  jaki personel, na jakim stanowisku podlega ochronie, a 
jakiemu można zmniejszyć wynagrodzenie. Radna stwierdziła, że teraz traktuje się to dowolnie – 
prezes stosuje inne kryteria względem lekarzy, który niczego nie utracili, a inny względem 
personelu nieobjętego ochroną, najłatwiej skrzywdzić słabego. Zwolnienia i obniżki nie uratują 
kondycji szpitala, decyzje są nietrafne. Napracowałam się, aby uczłowieczyć personel 
techniczny. Nie o to nam chodziło. My nie kupiliśmy sobie za 6 mln zł zdarzenia, aby tych ludzi 
zwalniać. Jeśli i administracja i biały personel wspólnie będą ponosiły koszty, to praca będzie 
miała efekt. Nie po to wywaliliśmy 6 mln zł, aby teraz skłócić personel. Radna poprosiła 
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Starostę, aby zadbał, żeby doprecyzować umowę, trzeba wymienić wszystkie stanowiska, które 
podlegają ochronie do 2015 r., a żeby inni mogli zaplanować życie. 
M. Drzażdżewski powiedział, że rozmawiał z prezesem, czeka na wyjaśnienia, obniżenie płac 
jest szukaniem oszczędności. Przeanalizuje sprawozdanie ze szpitala. Nie wszyscy poczuli 
solidarność w ponoszeniu kosztów. Nie odstąpimy od uzyskania pożądanego wyniku 
finansowego. 
M. Ludwiszewska powiedziała, iż jeśli będzie aneks, to prosi o udział przedstawiciela załogi 
w jego tworzeniu. 
M. Podskalny zaprosił zebranych w dniu 1 czerwca na imprezę pn. Słoneczna sobota w Rynie 
oraz samorządowe regaty żeglarskie. 
 
Innych w wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej Informacji. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosiły uwag. 
Komisja Spraw Społecznych zgłosiła następujące uwagi: 

• Informacja jest zbyt ogólnikowa, nie pokazuje faktycznego stanu sanitarnego  
w poszczególnych kontrolowanych jednostkach, a obrazuje stan średni; 

• Informacja  nie odnosi się w sposób wyraźny i czytelny do nieprawidłowości 
stwierdzonych w roku poprzednim, ujętych w sprawozdaniu za rok 2011; 

• Badanie jakości żywienia wyłącznie na podstawie oświadczenia pisemnego intendenta 
wydaje się mało wiarygodne; 

• W stosunku do placówek publicznych nie powinno się stosować ochrony danych 
osobowych, wręcz odwrotnie, nie powinno się ukrywać danych.  

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych I. Walasek, powiedziała, że wszystkie ww. sprawy 
zostały omówione i wyjaśnione na posiedzeniu Komisji.  
H. Sarul powiedziała, że przygotowany materiał poddany został autocenzurze, co znaczy, że 
inspektor sanitarny nie jest samodzielny. Raport sporządzony jest dla Starosty i społeczeństwa, 
Sanepid jest naszym strażnikiem, zachęciła Panią Inspektor do większej niezależności i odwagi 
w przedstawianiu danych. 
K. Kralkowska  z ubolewaniem stwierdziła,  iż przeczytała, że w powiecie jest tylko 7 toalet 
publicznych. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
 
Ad. 7. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze 
powiatu giżyckiego. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej Informacji. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosiły uwag. 
Komisja Spraw Społecznych zgłosiła następujące uwagi: 

• Informacja jest ogólna, nie przedstawia aktualnej sytuacji –  dane są przestarzałe – np. 
dane dotyczące  badania jezior pochodzą sprzed wielu lat  z 1989 r. (Dejguny),  1992 r. 
(Tajty),  język jest specjalistyczny i nieczytelny; 

• Odsyła się czytelnika na strony internetowe; 
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• Uderzająco niska jest aktywność placówki - mniej więcej 1 kontrola tygodniowo; 
• Brak wniosków o największych zagrożeniach dla środowiska -  raportem nie można sie 

posłużyć przy planowaniu jakichkolwiek działań;  
• Brak atutów i walorów naszych okolic, co mogłoby być wykorzystane w promocji 

regionu.  
H. Sarul powiedziała, iż wg niej jest to antyinformacja - chłodna, sporządzona z obowiązku, 
a powinna być większa, solidniejsza, powinna być tak napisana, aby zachęcać, oczekiwać na 
działania, a ona nie ma przełożenia na powiat. Nie byłoby to tak istotne,  gdyby odnosiła się do 
terenu w środku Polski, a nie do naszego -  Mazury Cud Natury. Ta inspekcja to służba 
niezależna.  
J. Martun – pracownik  Inspektoratu Ochrony Środowiska w Giżycku powiedział, że 
Starosta co roku do staje 2 sprawozdania – wojewódzkie i powiatowe; my pracujemy nie tylko 
na powiat giżycki, ale na 6 powiatów. Jeśli chodzi o badanie jezior to 10 lat dla jeziora to mało, 
aby zaobserwować zmiany. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu giżyckiego. 
 
Ad. 8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu giżyckiego. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej Informacji. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się 
z materiałem, nie zgłosiły uwag. 
Komisja Spraw Społecznych wysoko oceniła działalność dyrektora Z. Piestrzyńskiego 
i pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, zaprezentowany dokument jest 
syntetyczny, Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawione sprawozdanie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją: 
Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla powiatu giżyckiego. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Opieki nad 
Zabytkami w powiecie Giżyckim na lata 2013 – 2016”. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Na podstawie art. 87 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, 
Zarząd Powiatu sporządził na okres 4 lat „Powiatowy Program Opieki nad Zabytkami w 
Powiecie Giżyckim na Lata 2013 – 2016”, który po uzyskaniu opinii Wojewódzkiego Urzędu 
Ochrony Zabytków w Olsztynie przedstawia do przyjęcia. 
K. Kralkowska  stwierdziła, iż dokument jest bardzo bogaty, starannie przygotowany, 
zobrazowany kolorowymi zdjęciami. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego nie zgłosiły uwag. 
Komisja Spraw Społecznych zgłosiła następujące uwagi: ¾ materiału stanowią przepisy, cytaty 
ustaw i rozporządzeń. Na ostatniej stronie jest konkluzja, że do utrzymania zabytków potrzebne 
są środki własne, a ponieważ  trwają jeszcze prace nad przygotowaniem zasad nowego okresu 
finansowania programów operacyjnych, trudne jest określenie możliwości finansowania działań 
związanych z ochroną zabytków. 
K. Kralkowska  zasugerowała, iż dobrze byłoby przeanalizować „zabytkowość” zabytków, 
takich  jak np. blok przy ul. Olsztyńskiej 8. Dobrze byłoby uaktywnić młodzież do opieki nad 
zabytkami. 
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M. Podskalny stwierdził, że na „zabytkowość” nie mamy wpływu, gdyż jest to domena 
konserwatora zabytków. Radny cieszy się, że dokument taki powstał, już w kadencji 2002 – 
2006, gdy był radnym Rady Powiatu, mówiono, że taki dokument jest potrzebny. 
M. Podskalny zgłosił wniosek do R. Należytego, autora opracowania, aby ten Program trafił po 
uchwaleniu do bibliotek szkolnych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXIX.175.2013 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Opieki nad 
Zabytkami w powiecie Giżyckim na lata 2013 – 2016” została podjęta – stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z Powiatami 
Mr ągowskim, Piskim i Węgorzewskim w celu opracowania i realizacji wspólnej Strategii 
Rozwoju „Powiaty Wielkich Jezior Mazurskich”. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Kończy się kolejny okres realizacji „Zintegrowanego Programu Zrównoważonego Rozwoju 
Powiatu Giżyckiego”, powiązanego merytorycznie ze strategią regionalną okresu 2007-2013r. 
Kolejny okres finansowania 2014 - 2020 wymaga określenia nowych, bądź aktualizacji 
dotychczasowych celów, realizowanej obecnie strategii. Kolejne etapy monitorowania 
„Zintegrowanego Programu…” oraz zapisy aktualizowanej Strategii Województwa Warmińsko-
Mazurskiego wskazują na potrzebę zmian, dostosowujących do aktualnie wykonywanych zadań 
oraz nowych obszarów i specjalizacji określanych w dokumentach wojewódzkich. Istotne 
znaczenie dla dalszej realizacji zadań wszystkich samorządów, opartych o współfinansowanie 
środkami europejskimi będą odgrywały obszary funkcjonalne. 
W kwietniu br. z inicjatywy Starosty Giżyckiego odbyło się spotkanie ze Starostami 
samorządów powiatowych skupionych wokół Wielkich Jezior Mazurskich, na którym zapadła 
wstępna decyzja o wspólnym budowaniu strategii rozwoju usług publicznych Powiatów 
Giżyckiego, Mrągowskiego, Piskiego i Węgorzewskiego na lata 2014 - 2020. Zgodnie przyjęto, 
że region Wielkich Jezior Mazurskich stanowi idealny obszar funkcjonalny do realizacji wielu 
wspólnych inicjatyw między samorządami oraz łatwiejszej realizacji własnych zadań 
publicznych. W ustaleniach zespołu roboczego przyjęto wstępny harmonogram działań. 
Ustalono m.in., że wszystkie samorządy podczas najbliższych sesji Rad wyrażą swoją wolę w 
sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego, Mrągowskiego, Piskiego i Węgorzewskiego w celu 
opracowania i realizacji wspólnej Strategii Rozwoju „Powiaty Wielkich jezior Mazurskich”. 
Jeśli uchwały zostaną przyjęte dokonany zostanie wybór Projektodawcy, który zajmie się 
opracowaniem projektu dokumentu – strategii na rzecz rozwoju usług publicznych Powiatów 
Giżyckiego, Mrągowskiego, Piskiego i Węgorzewskiego na lata 2014 - 2020. W październiku br. 
projekt zostanie poddany konsultacji. Ostatecznie Partnerzy Porozumienia dążyć będą do 
przyjęcia końcowego dokumentu do 31 grudnia 2013 r.   
Zakres zadań Powiatu obejmuje art. 4 ust. 1. ustawy z dnia 5 czerwca1998 r. o samorządzie 
powiatowym, natomiast art. 12. Określa, że do wyłącznej właściwości rady powiatu należy m.in. 
podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi powiatami.  
Starosta M. Drzażdżewski dodał, że Rada Powiatu w Mrągowie już podjęła taką uchwałę, 
dzisiaj przyjmuje ją Rada Powiatu w Węgorzewie.  
K. Kralkowska  zaapelowała, aby rozwiązać pozytywnie problem szaletów publicznych. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że tym zajmą się gminy w swoich programach. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej uchwały. 
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Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Finansów i   Rozwoju Gospodarczego oraz  Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 osób – jednogłośnie. 
Uchwała XXIX.176.2013 w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z Powiatami 
Mr ągowskim, Piskim i Węgorzewskim w celu opracowania i realizacji wspólnej Strategii 
Rozwoju „Powiaty Wielkich Jezior Mazurskich” została podjęta – stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 42 ust.7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U. z 2006 
r. Nr 97 poz. 674 z późn. zm.) do kompetencji organu prowadzącego szkołę należy określenie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w ust. 
3, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej, nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych prowadzących 
zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów 
w podejmowaniu decyzji edukacyjnych i zawodowych oraz zasady zaliczania do wymiaru 
godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość. Projekt uchwały 
wprowadza możliwość jednoznacznego ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach jednej umowy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. Godziny realizowane 
powyżej tak ustalonego pensum będą stanowiły godziny ponadwymiarowe. Łączenie w ramach 
etatu zajęć o różnym pensum może mieć miejsce wyjątkowo, jedynie wówczas gdy nie ma 
możliwości zastosowania innych rozwiązań przewidzianych przepisami Karty Nauczyciela i pod 
warunkiem posiadania przez nauczyciela wymaganych prawem kwalifikacji.  
Dyrektorzy szkół zostali poproszeni o wyrażenie opinii na piśmie odnośnie projektu uchwały 
w terminie do dnia 30 kwietnia br. – opinie nie spłynęły.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały, Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 osób – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXIX.177.2013 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia stypendium. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały:  
W uchwale nr XLII/329/2006 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 30 maja 2006 r. w sprawie 
ustanowienia stypendium dokonano następujących zmian: 
- w § 1 ust. 1 pkt 2 uwzględniono finalistów konkursów i olimpiad przedmiotowych 
i zawodowych; 
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- w § 3 ust. 1 skreślono zapis ,,zespołu szkół” oraz dodano ust. 2 w brzmieniu ,, Pod pojęciem 
szkoły należy rozumieć oświatową jednostkę organizacyjną, odpowiednio szkołę, placówkę lub 
zespół szkół”; 
- w § 4 zmieniono zapis, ,,Kandydatów do stypendium wskazuje samorząd uczniowski danej 
szkoły i przedstawia kandydatury radzie pedagogicznej” Z uwagi na to, iż samorząd uczniowski 
nie zawsze jest zorientowany w średnich ocen uczniów, proponuje się zmienić zapis, w taki 
sposób, aby kandydatów do stypendium wskazywała rada pedagogiczna po czym przedstawiała 
kandydatury samorządowi uczniowskiemu do zaopiniowania. Ostatecznie to rada pedagogiczna 
wybierać będzie stypendystów; 
- w § 5 zmianie uległ termin składania wniosków o przyznanie stypendium – wydłużony został 
do 10 lipca danego roku szkolnego.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Finansów i   Rozwoju Gospodarczego oraz  Spraw 
Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 osób – jednogłośnie. 
Uchwała XXIX.178.2013 w sprawie ustanowienia stypendium została podjęta – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do projektu uchwały Rady Powiatu w Giżycku: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.75095 – dotyczy projektu pn. „Koncepcja rewitalizacji i rozbudowy drogi wodnej miedzy 
Wielkimi Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze województw 
podlaskiego i warmińsko-mazurskiego” (zapisanie we właściwej podziałce klasyfikacji 
budżetowej środków niewykorzystanych w 2012 r. i zwróconych do Powiatu przez Lidera 
projektu). 
Rozdz.80130 i rozdz.85495 – dotyczy rezygnacji z projektu pn. „Programy rozwojowe szkół 
Powiatu Giżyckiego” (nieuzyskanie dofinansowania) oraz przyjęcia do realizacji nowych 
projektów: „Podniesienie kompetencji uczniów Technikum Nr 3 drogą do ich sukcesu 
zawodowego”, „Nauka z pasją droga do sukcesu” oraz „Rozwój moją szansą - wieloprofilowe 
wspomaganie rozwoju osób z niepełnosprawnością intelektualną i autyzmem”.  
Rozdz. 85333 – dotyczy projektu pn. „Przedsiębiorczość – droga do sukcesu” (zwiększenie 
o środki niewykorzystane w 2012 r.). 
Rozdz.60014 – dotyczy przesunięcia środków z inwestycję pn. „Przebudowa Alei Wojska 
Polskiego” na: „Przebudowę drogi Giżycko – Pierkunowo”. 
Wydatki: 
Rozdz.80130 – dotyczy zmiany w planie finansowym projektu pn. „Aktywizacja społeczności 
sąsiedzkich poprzez rozwój infrastruktury sportowej i innych działań edukacyjnych” w związku 
z wydatkami dotyczącymi utrzymania trwałości projektu: m.in. wizyty studyjnej przedstawicieli 
miasta Alytus, prezentacji przedsiębiorców na Litwie oraz wspólnego wyjazdu młodzieży 
polskiej i litewskiej do Niemiec.  
Rozdz.85111 – dotyczy zwiększenia planu wydatków przeznaczonych na spłatę przejętych 
zobowiązań wymagalnych przekształconego SP ZOZ w Giżycku (zabezpieczenie środków na 
spłatę pożyczki oraz ewentualnych roszczeń kontrahentów, co do odsetek od nieterminowych 
spłat zobowiązań). 
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Rozdz.85202 – dotyczy zwiększenia planu wydatków na zakup mikrobusa Domu Pomocy 
Społecznej. 
Rozdz.92195 – dotyczy przesunięcia środków po rozstrzygnięciu konkursu ofert na realizację 
zadań z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego na realizację zadań w tej dziedzinie 
przez PZOSiPO.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do przedłożonej uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie 
opiniowała projektu uchwały.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 osób – jednogłośnie. 
Uchwała XXIX.179.2013 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2013 
została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 16.40 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady. 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk      Krystyna Kralkowska  
 
 


